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P R O T O K Ó Ł  Nr XLI/09 
XLI sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 10 marca 2009 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

- 12
40

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych, przy czym wygasł mandat jednego z radnych 

wskutek śmierci. 

W sesji uczestniczyło - 14 radnych.  

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady 

Miasta. W sesji uczestniczyło 14 radnych, na ustawowy skład Rady - 15 radnych, co stanowi 

niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

• Stanisław Włodarczyk - Burmistrz Miasta, 

• Grażyna Maziarek - Zastępca Burmistrza, 

• Marek Basaj - Sekretarz Miasta, 

• Kinga Barańska - Skarbnik Miasta, 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta, 

• Krzysztof Uznański - Wicestarosta Rycki, 

• Przewodniczący Zarządów Osiedli, 

• Radni Rady Powiatu w Rykach, 

• przedstawiciele lokalnej prasy,  

• Elżbieta Kraszewska z Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Mieszkalnictwa  

w Warszawie Zakład Zagospodarowania Przestrzennego i Urbanistyki w Lublinie. 

• osoby, które zgłosiły uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "Nadatki" w Dęblinie. 

 

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami na dzisiejszą sesję w ustawowym terminie. 

Przewodniczący Rady Miasta wprowadził do porządku obrad w ramach autopoprawki dwa 

projekty uchwał: jako punkt 5d - projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej przy ul. Jana Matejki oraz jako punkt 5e - projekt uchwały  

w sprawie przejęcia przepompowni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną stanowiącą mienie 

PKP S.A. Następnie przeczytał pełne brzmienie porządku obrad XLI sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

"Nadatki" w Dęblinie; 

b) o przystąpieniu do sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla "Wiślana - Żwica" w Dęblinie; 

c) oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dęblin, przyjętego uchwałą Nr XV/78/2003 Rady Miasta 

Dęblin z dnia 7 lipca 2003 r. oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego; 

d) sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ul. Jana Matejki; 

e) przejęcia przepompowni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną stanowiącą mienie 

PKP S.A. 

6. Wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

8. Zatwierdzenie protokołu XL sesji. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta  
w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - poinformował o swojej pracy między 

sesjami. Praca ta ze względu na niedyspozycję Przewodniczącego spowodowaną chorobą 
obejmowała tylko udział w dniu 7 marca 2009 r. w spotkaniu z okazji Święta Kobiet, 

zorganizowanym przez Związek Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów 

Politycznych. Spotkanie odbyło się w budynku Miejskiego Domu Kultury. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, który przedłożył 

informację o swojej pracy od ostatniej sesji, t.j od dnia 24 lutego 2009 r. do dnia dzisiejszego: 

w omawianym okresie przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta 

a ponadto: 

• zakończone zostało postępowanie przetargowe na wybór wykonawcy usługi szkoleniowej  

w ramach projektu „Wykorzystaj swoją szansę cz. 2”; wpłynęły 2 oferty – wybrano ofertę 
firmy UNIZETO z Lublina za kwotę 513.653 zł; drugi uczestnik złożył protest, protest 

został odrzucony; nie było skargi do Urzędu Zamówień Publicznych. W niedługim czasie 

te szkolenia się rozpoczną i będą w całości finansowe ze środków unijnych; 

• 26 lutego 2009 r. odbyło się zebranie mieszkańców osiedla Żdżary oraz osiedla  

15 PP "Wilków" z udziałem Koła Myśliwskiego "Sokół" w sprawie szkód wyrządzanych 

przez dziką zwierzynę. Burmistrz wskazał na konieczność wyjaśnienia kwestii związanej z 

granicami obwodów i odpowiedzialności ponoszonej za wyrządzone szkody. 

Odpowiedzialność za szkody powstałe poza obwodami łowieckimi ponosi Wojewoda. 

Nieco bardziej skomplikowanie przedstawia się problem lisów na os. 15 PP "Wilków", ze 

względu na specyfikę tego terenu i bezpieczeństwo mieszkańców trudno byłoby dokonać  
odstrzału tych zwierząt; 
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• 3 marca 2009 r. nastąpiło przekazanie obowiązków Komendanta Placówki Żandarmerii 

Wojskowej w Dęblinie. Kapitana Roberta Musiela zastąpił kpt. Artur Tkaczyk. 

• 5 marca 2009 r. Burmistrz odbył spotkanie z Dyrektorem Rejonowego Zakładu 

Infrastruktury w sprawie sieci energetycznej na ul. Kowalskiego oraz przejęcia działki przy 

Przedszkolu na os. Lotnisko; 

• 7 marca 2009 r. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu Kombatantów Rzeczypospolitej 

Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych zorganizowanym z okazji Dnia Kobiet; 

• W dniu 9 marca 2009 r. Burmistrz gościł przedstawicieli Stowarzyszenia absolwentów 

dęblińskich szkół, które wystąpiło z propozycją uczczenia młodzieży dęblińskiej, która 

zginęła w czasie II wojny światowej. Stowarzyszenie wystąpiło z inicjatywą budowy 

pomnika. Prawdopodobnie w poprzedniej kadencji był złożony wniosek w tej sprawie. 

Zdaniem Burmistrza wniosek ten powinien być najpierw rozpatrzony przez Komisję 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej; 

• w dniu 9 marca 2009 r. ogłoszony został przetarg na zadanie - Przebudowa  

ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego. Termin składania 

ofert upływa 31 marca 2009 r. do godz. 10
00

; 

• trwa przygotowywanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2008 r. Sprawozdanie będzie 

gotowe na 20  marca 2009 r.; 

• w dniu wczorajszym Burmistrz gościł przedstawiciela Związków Zawodowych 

Wojskowych Zakładów Inżynieryjnych w sprawie zwolnień grupowych. Jest zapowiedź 
redukcji 48 etatów. Burmistrz prosił o stanowisko Rady w rym względzie i zaproponował, 

żeby wrócić do tego tematu w punkcie "Wolne wnioski". 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Zapytania, interpelacje i wnioski zgłaszali: 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - przed przystąpieniem do zgłoszenia 

interpelacji wniosków złożył życzenia wszystkim Paniom z okazji wczorajszego Dnia Kobiet 

oraz podziękował Burmistrzowi za ustawienie planu miasta  w os. Wiślana a ponadto: 

• zapytał, jak wygląda współpraca Dęblina z miastami partnerskimi: Sedriną  
i Drohobyczem? 

• zapytał, jakie Pan Burmistrz zamierza podjąć działania w związku ze znaczną ilością 
zwolnień z pracy w naszym mieście? 

• wnioskował o podjęcie działań w celu wycięcia krzaków znajdujących się przy ulicy 

osiedlowej obok garaży; 

• wnioskował o podjęcie działań w celu umożliwienia przejazdu i przejścia ul. Słoneczną 
i Wąską; 

• wnioskował o uhonorowanie osób zasłużonych dla naszego miasta, np. nieżyjącego już 
byłego dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 - Edwarda Oleczka w związku  

z jubileuszem 40-lecia istnienia szkoły. 

 

Radny Mieczysław Skibiński zapytał, czy jest już decyzja odnośnie rozpoczęcia działalności 

punktu pocztowego w os. Lotnisko oraz jak przedstawia się sprawa udrożnienia rowu 

melioracyjnego przy ogródkach działkowych położonych  przy ul. Spacerowej? 
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Radny Krzysztof Karbowski zgłosił następujące wnioski: 

• zwrócił się o kopię notatki ze spotkania w sprawie rozwiązania problemu dzikiej 

zwierzyny na terenie miasta. Ponadto radny zgłaszał problem pojawienia się lisów  

w innych osiedlach, m.in w os. Lotnisko i os. Irena i chciałby, żeby ten problem 

rozwiązać w sposób kompleksowy; 

• o zlikwidowanie dzikiego wysypiska przy ul. Nadatki; 

• o budowę Pomnika Krzyża ku czci młodzieży dęblińskiej, która oddała życie w obronie 

Ojczyzny; 

• zapytał, czy został już opracowany kalendarz imprez i uroczystości na 2009 r.? 

• zabrał głos w sprawie zwolnień grupowych w Wojskowych Zakładach Lotniczych  

Nr 3. 

 

Ad. pkt 5a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana - 
Żwica w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały (stanowiący załącznik do protokołu) przedstawił Burmistrz Miasta - 
Stanisław Włodarczyk. Poinformował, że jest to plan od początku opracowywany w bieżącej 

kadencji Rady. Jest to pierwszy plan, którego główną ideą jest wyznaczenie miejsc do rozwoju 

przedsiębiorczości. Głównie obejmuje tereny przemysłowe, składowe oraz tereny pod usługi 

komercyjne. Korzystnym elementem jest dość duży udział własności publicznej - są zarówno 

działki należące do miasta jak i działki będące własnością PKP. W Strategii rozwoju miasta 

Dęblina do 2015 roku jest zamieszczone zadanie pod nazwą - przygotowanie strefy 

inwestycyjnej "Nadatki". Podczas wyłożenia planu do publicznego wglądu najwięcej uwag 

złożono odnośnie układu komunikacyjnego, co wiąże się z koniecznością pozyskania gruntów 

pod drogi od właścicieli działek prywatnych. 

 

Następnie głos zabrała Pani Elżbieta Kraszewska z Instytutu Gospodarki Przestrzennej  
i Mieszkalnictwa w Warszawie Zakład Zagospodarowania Przestrzennego i Urbanistyki 
w Lublinie, która szczegółowo omówiła założenia planu. Poinformowała, że główną funkcją 
tego planu było wyznaczenie terenów pod wszelkiego typu rodzaje przedsiębiorczości. Plan 

obejmuje teren położony pomiędzy terenami zabudowy mieszkaniowej a terenami kolejowymi. 

Od ul. Lipowej jest to teren, objęty ustaleniami obowiązującego planu miejscowego 

przeznaczony pod zabudowę mieszkaniową z dopuszczeniem w ramach obowiązujących 

przepisów usług nieuciążliwych (mogą być lokalizowane w obrębie zabudowy 

mieszkaniowej). W związku z tym, żeby nie było bezpośredniego styku z terenami zabudowy 

usługowej, produkcyjnej czy magazynowo - składowej, która ma swoje uciążliwości, istnieje 

tzw. strefa przejściowa obejmująca usługi, w której dopuszczalna jest zabudowa mieszkaniowa 

dla właścicieli świadczących te usługi. Istnieje teren zabudowy mieszanej, gdzie są 
zlokalizowane i usługi, i strefa produkcyjna, dopuszczalna strefa lokalizacji magazynów  

i składów przemysłowych. Pozostawione zostały na terenie opracowania enklawy zabudowy 

mieszkaniowej już istniejącej i w takim klinie pomiędzy terenami kolejowymi - są tereny 

przeznaczone pod zabudowę wybitnie produkcyjną. Jest to teren przewidziany pod budowę 
zakładu  produkcyjnego o dużym znaczeniu dla miasta. Przy ocenie tego planu należy wziąć 
pod uwagę jego zgodność z ustaleniami obowiązującego studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. Studium nie pozwala na przeznaczenie terenu objętego 

opracowaniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Zgłaszane przez mieszkańców 

uwagi najczęściej dotyczyły projektowanego układu komunikacyjnego. Projekt planu nie 

stanowi inwentaryzacji stanu istniejącego, tylko zakłada przeznaczanie terenów pod ich nowe 
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funkcje. Funkcje te wymagają dostępu do dróg o odpowiednich parametrach technicznych. Te 

ciągi komunikacyjne będzie budowało miasto w oparciu o obowiązujące w tym zakresie 

przepisy. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 

Przewodniczący Rady Miasta - zapoznał Radę z pismem, które wpłynęło w dniu dzisiejszym 

od Pana Adolfa Nakoniecznego. Pan Adolf Nakonieczny jest jedną z osób zgłaszającą uwagi 

do planu. Zwrócił się do Rady Miasta o odroczenie terminu uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Nadatki" do czasu szczegółowego  

i merytorycznego przedstawienia Radzie stanowiska w sprawie oraz po przeprowadzeniu 

oględzin miejsca budowy drogi. Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie głos zabrała Pani Elżbieta Frycz - która powiedziała, że całą wiosnę i lato na tym 

terenie kręcili się geodeci i żaden z nich nie zapytał właścicieli działek o zgodę oraz ich 

stosunek do proponowanych w projekcie planu rozwiązań. Powiedziała, że nie wyraża zgody 

na odsprzedanie miastu 50% swojej działki pod drogę za "psi grosz".  

 

Do powyższej wypowiedzi odniósł się Pan Krzysztof Kuropatwa - Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Mieniem Komunalnym. Poinformował zainteresowaną, że geodeci kręcili się 
dużo wcześniej w związku z aktualizacja mapy zasadniczej, na której jest sporządzany rysunek 

planu. Sprawa planowania wygląda w ten sposób, że nikt się nikogo nie pytał i przy aktualnie 

obowiązujących przepisach nikt się pytał nie będzie. Zdecydowana większość osób jest 

zainteresowana nabyciem działki budowlanej. Interesy osób zgłaszających uwagi są 
zabezpieczone na podstawie ustawy o planowaniu o zagospodarowaniu przestrzennym. W 

momencie wejścia tego planu w życie, jeżeli wartość nieruchomości ulegnie obniżeniu, 

właściciel nieruchomości może żądać od gminy wypłaty odszkodowania z tytułu utraty 

wartości nieruchomości. Natomiast wykup tej działki lub jej części jest bardziej odległy w 

czasie. Należy podkreślić, że do czasu realizacji ustaleń planu tereny nim objęte mogą być 
użytkowane w sposób dotychczasowy. 

 

Radny Waldemar Chochowski - wnioskował, żeby omówić nieuwzględnione uwagi, 

zgłoszone do tego projektu tego planu. 

 

Pani Elżbieta Kraszewka - omówiła nieuwzględnione wnioski. Jeden z wniosków dotyczył 

realizacji na działkach nr 2321, 2322, 2333 drogi oznaczonej w projekcie planu symbolem 03 

KDL. Wnioskodawcy sugerowali, żeby tę drogę przesunąć i żeby została ona zaprojektowana 

na działce 2338, przez którą obecnie w sposób zwyczajowy odbywa się komunikacja pomiędzy 

ul. Lipową i Nadatki. Argumentowane jest to sprawą bezpieczeństwa. Przesunięcie tej drogi 

powoduje, że będzie ona miała mniejsze znaczenie komunikacyjne w układzie całego miasta  

i wcale nie oznacza, że będzie ona bezpieczniejsza. W obowiązującym w tej chwili planie 

parametry tej drogi są na tyle duże, że jest możliwe techniczne rozwiązanie bezpiecznego 

skrzyżowania. Wycinka drzew nie jest rozważana na etapie projektowania planu, tylko na 

etapie jego realizacji Ze względów komunikacyjnych i ze względu na podporządkowanie tej 

drogi do głównego miejskiego układu komunikacyjnego przebieg projektowanej drogi wydaje 

się być jak najbardziej optymalny. Przesunięcie przebiegu drogi spowoduje wejście na teren  

w tej chwili zainwestowany i droga ta będzie obsługiwała tylko część działek. Również 
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przesunięcie tej drogi bliżej terenów kolejowych jest nieuzasadnione ze względów 

ekonomicznych.  

 

Radny Krzysztof Karbowski - wielokrotnie zgłaszał wnioski o udrożnienie komunikacji  

w ul. Pułaskiego w kierunku dworca, ponieważ dróg zwyczajowych, które funkcjonowały jest 

więcej. Na dzisiaj nie ma sprecyzowanego stanowiska co do połączenia ul. Lipowej z terenami 

stanowiącymi w planie 5 działek. Realizacja tego planu jest potrzebna przede wszystkim pod 

zabudowę przemysłową. Chciałby, aby władze miasta zapewniły godziwe warunki wykupu 

działek niezbędnych pod projektowany nowy ciąg komunikacyjny. 

 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - wnioskował do Rady o uchwalenie tego planu, 

żeby on jak najszybciej wszedł w życie z uwagi na posiadanie działek pod inwestycje. 

Podkreślił, że przy tego typu przedsięwzięciach nie da się uniknąć sytuacji, że ktoś będzie 

niezadowolony. Przesunięcie projektowanej drogi spowoduje kolejne protesty innych osób. 

Przy projektowaniu drogi należy uwzględnić warunki ekonomiczne i chyba lepiej poprowadzić 
drogę w terenie niezainwestowanym, niż w terenie, gdzie stoją budynki, które trzeba  

w przyszłości rozbierać. Wówczas wypłata odszkodowań byłaby nie tylko za grunt ale i za 

budynki. Wypłata odszkodowań odbywa się na zasadzie negocjacji i przy ewentualnych 

rozbieżnościach powoływani są biegli lub ostatecznie przysługuje droga sądowa. Są to 

godziwe pieniądze. Kończąc swoją wypowiedź Burmistrz powiedział, że podczas 

opracowywania projektu planu została zachowana wszelka obowiązująca procedura, zgodna  

z przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji przystąpiono do głosowania. 12 głosami "za", przy 2 głosach 

wstrzymujących się Rada podjęła uchwałę Nr XLI/250/2009 w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Nadatki" w Dęblinie. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana - 
Żwica w Dęblinie. 
 

Projekt uchwały (stanowiący załącznik do protokołu) przedstawił Burmistrz Miasta - 
Stanisław Włodarczyk, który poinformował, że zasadności przystąpienia do sporządzenia 

zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i stopnia zgodności 

przewidywanych rozwiązań z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin – dotyczy następujących miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego: Wiślana-Żwica przyjętego uchwałą  
Nr LIV/368/2002 Rady Miejskiej w Dęblinie z dnia 5 marca 2002 r. w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica w Dęblinie, oraz 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana-Żwica przyjętej 

uchwałą Nr XII/71/2007 Rady Miasta Dęblin z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica w Dęblinie. 

Zgodnie z ustaleniami obowiązującego studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dęblin, teren osiedla Wiślana - Żwica znajduje się na terenach objętych 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Tereny objęte planami 

zatwierdzonymi ww. uchwałami są to w większości tereny z istniejącym zainwestowaniem. 

Przystąpienie do zmiany ww. planów miejscowych jest wynikiem składanych wniosków przez 

zainteresowane osoby fizyczne, podmioty oraz  zmian, które zaszły w sąsiednich 
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opracowaniach, w związku z którymi nastąpiła dezaktualizacja ustaleń ww. planów  

w niektórych obszarach. Zmiana miejscowego planu Wiślana-Żwica w obszarach oznaczonych 

na rysunku i w tekście planu symbolami 26 UC/MN, 267 UC/MN oraz 046KD, realizowana 

jest w związku z wnioskiem właścicieli działek położonych w tych obszarach. Celem zmiany 

jest zmniejszenie szerokości przestrzeni przewidzianej pod realizację ciągu pieszego 

przyległego do terenu 27 UC/MN, z szerokości 5 m, do szerokości 2 m. Jednocześnie pas 

szerokości 3 m będzie przeznaczony pod powiększenie działek budowlanych w obszarze 27 

UC/MN. Dodatkowo zmiana dotyczyć będzie również działek nr 4112/2 i 4103/10, położonych 

w obszarze 26 UC/MN i ma polegać na zwiększeniu maksymalnej powierzchni zabudowy  

w ramach działki do 35% powierzchni całkowitej oraz umożliwić podział terenu na dwie 

działki. Zmiana miejscowego planu Wiślana-Żwica w obszarach 49 IW, 50 KX, 51 ZP oraz 
45 UC, 47MN/UC, 48 MN, oraz obszaru oznaczonego 56U/MN w uchwale Nr XII/71/2007 

Rady Miasta Dęblin z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana-Żwica w Dęblinie, realizowana jest między 

innymi w związku z wnioskiem Firmy WODROL Inwestycje Sp. z o. o. Firma WODROL 

złożyła wniosek dotyczący zmiany przeznaczenia terenów, które obecnie są własnością miasta 

Dęblin. Firma WODROL w dniu złożenia wniosku była właścicielem działki nr 4217/6, 

oznaczonej w zmianach miejscowego planu Wiślana-Żwica symbolem 56 U/MN,  

z przeznaczeniem pod usługi z dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, na 

której inwestor zamierza realizować obiekt handlowo-usługowy. Tereny działek nr 2800/2, 

2801/2, 2840/4, których dotyczy zmiana, są obecnie przeznaczone pod funkcje publiczne, co 

uniemożliwia miastu ich zbycie. Zmiana planu umożliwi miastu racjonalne zagospodarowanie 

tych terenów, co wpłynie pozytywnie na poprawę estetyki tego obszaru, ponieważ obecnie 

teren jest zabudowany substandardową zabudową garażową i bezumownie użytkowany przez 

osoby fizyczne. Rozpatrując wniosek w przedmiocie tej zmiany Gminna Komisja 

Architektoniczno-Urbanistyczna, zwróciła uwagę na fakt, że obowiązujący plan nie określa 

strefy ochronnej ujęcia wody oraz że zmiana powinna być dokonywana w szerszym aspekcie 

przestrzennym, niż tylko dla terenu 50 KX oraz 51 ZP. Zgodnie z zaleceniem Komisji 

zmianami objęto cały obszar planu Wiślana-Żwica oraz zmiany planu Wiślana-Żwica (56 

U/MN), położony pomiędzy ulicą Stężycką, ulicą Wiślaną oraz osiedlem wielorodzinnym przy 

ul. Wiślanej. Zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica, 

w obszarze oznaczonym symbolami 36 ZI oraz 46 K -  to obszary przeznaczone  

w obowiązującym planie odpowiednio pod zieleń izolacyjną oraz węzeł komunikacyjny. 

Węzeł komunikacyjny, zaplanowany w obszarze 46 K, w wyniku rozwoju procesu planowania 

jest obecnie zbędny, ponieważ był wynikiem ustaleń planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego miasta, w którym, w okresie jego obowiązywania w tym miejscu był 

zaplanowany wiadukt drogowy. Obecnie w obowiązujących planach miejscowych nie ma 

kontynuacji dla takiego rozwiązania komunikacyjnego, które tym samym stało się zbędne 

również w planie Wiślana - Żwica. Aby rozpatrywany teren mógł być powiązany 

funkcjonalnie z terenem osiedla, zmianą należy również objąć tereny oznaczone 36 ZI, które 

oddzielają obszar 46 K od terenów zabudowy mieszkaniowej. Wszystkie proponowane zmiany 

mają na celu przede wszystkim ożywienie inwestycyjne na terenach objętych zmianami. Nie 

wymagają one zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta oraz zostały pozytywnie zaopiniowane przez Gminną Komisję Achitektoniczno - 

Urbanistyczną. Burmistrz poinformował ponadto, że projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Gospodarki Przestrzennej i Budżetu i Komisja zgłosiła wniosek o objęcie tymi 

zmianami przebieg drogi 039 KD, biegnącej od ul. Matejki do ul. Wiślanej, po zaopiniowaniu 

przez Gminną Komisję Architektoniczno - Urbanistyczną. 
 

W dyskusji nad projektem uchwały glos zabierali: 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - zgłosił wniosek dotyczący dzikich 

garaży w ul. Stężyckiej. Zaproponował, żeby na  osiedlu Wiślana na placu od garaży do  

ul. Słonecznej gmina wykupiła ten teren i odsprzedawała potem zainteresowanym miejsca pod 

garaże przy ul. Słonecznej. 

 
Przewodniczący Zarządu Osiedla "Wiślana - Żwica" - Antoni Kujda - zapytał, czy na 

działce przeznaczonej pod miejsce kultu religijnego jest przewidziane postawienie krzyża, 

zgodnie z sugestią mieszkańców. 

 

Burmistrz Miasta - ustosunkował się do wniosku Pana Antoniego Kujdy i powiedział, że jeśli  
chodzi o krzyż to nie ma potrzeby umieszczania takich zapisów w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego. Jest to miejsce publiczne i taka możliwość na pewno 

będzie. Co do wniosku Wiceprzewodniczącego Rady - Henryka Wiejaka dotyczącego 

wykupienia terenu za garażami. Ten wniosek nie dotyczy bezpośrednio projektu uchwały. 

Gmina nie ma pieniędzy na wykupienie miejsc pod garaże. Osoby, które miały garaże w tym 

miejscu prawdopodobnie mają wykupione miejsca pod garaże przy ul. Słonecznej. Będzie 

zaproponowane przeniesienie tych garaży blaszanych, a nie miejsce pod stałe garaże. 

 
Radny Waldemar Warenica - uważa, że inicjatywa powinna wypłynąć od właścicieli garaży. 

Mogą oni zawiązać komitet i wydzierżawić od gminy miejsca pod garaże w ul. Słonecznej. 

 

Po zakończeniu dyskusji, przystąpiono do głosowania. 13 głosami "za", przy 1 głosie 

wstrzymującym się Rada podjęła uchwałę Nr XLI/251/2009 o przystąpieniu do sporządzenia 

zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana - Żwica  

w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad. pkt 5c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny aktualności Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Dęblin, przyjętego uchwałą Nr XV/78/2003 Rady Miasta Dęblin z dnia  
7 lipca 2003 r. oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Projekt uchwały (stanowiący załącznik do protokołu) przedstawił Pan Krzysztof Kuropatwa 
- Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym. Poinformował, że zgodnie  

z ustawą z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Burmistrz 

Miasta jeden raz w ciągu kadencji ma obowiązek dokonać analizy zmian w zagospodarowaniu 

przestrzennym miasta. Rada Miasta podejmuje uchwałę w sprawie aktualności studium  

i planów miejscowych. Przedłożenie Radzie analizy jest poprzedzone zaopiniowaniem jej 

przez Gminną Komisję Architektoniczno - Urbanistyczną. Poprzednia analiza była 

przedstawiona Radzie Miasta w ubiegłej kadencji w 2006 r. Obecnie w mieście obowiązuje 29 

planów miejscowych, które łącznie obejmują powierzchnię 742,56 ha i stanowią 19,37% 

powierzchni miasta. Miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego nie posiadają 
osiedla: Rycice, Jagiellońska, 15 PP "Wilków", Staszica i tereny z zabudową jednorodzinną 
przy ul. Spacerowej. Są to jednak tereny zurbanizowane w takim stopniu, że opracowywanie 

dla nich planów miejscowych nie jest w chwili obecnej konieczne. Zgodnie ze studium w V 

kadencji zostały uchwalone m.in. plany: Masów II, Żdżary I, Nadatki. W obecnie 

obowiązujących planach tereny przeznaczone pod funkcje publiczne (usługi publiczne, drogi, 
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parkingi publiczne, tereny zieleni urządzonej i infrastruktury sportowo - rekreacyjnej, tereny 

służące realizacji urządzeń infrastruktury technicznej) stanowią 42% ogólnej powierzchni 

objętej miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego, 38 % powierzchni objętej 

miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego miasta obejmuje zabudowa 

mieszkaniowa jednorodzinna, której z każdym opracowaniem przybywa. Z przedstawionej 

analizy nasuwa się wniosek, że wraz ze wzrostem liczby uchwalanych planów miejscowych 

spada ilość realizowanych inwestycji, na terenach nimi objętych. Nowelizacja ustawy  

o planowaniu i zagospodarowania przestrzennym z dnia 3 października 2008 r. zmienia  

w sposób znaczący cały proces planowania. W tej chwili nieodzownym elementem 

sporządzenia planu oraz studium będzie strategiczna ocena oddziaływania na środowisko. 

Jednym z wniosków Burmistrza jest ograniczenie w obowiązujących planach funkcji 

publicznych na mieszkalnictwo jednorodzinne. Nie mniej istotnym wydaje się fakt, aby ze 

względu na rozdrobnioną strukturę własności gruntów zwrócić większą uwagę przy 

opracowywaniu nowych planów na wprowadzenie zapisów z obowiązkiem przeprowadzania 

scaleń i podziałów nieruchomości. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 

Radny Stanisław Kopacz - wnioskował o zmianę studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta polegającą na likwidacji głównego ciągu 

komunikacyjnego w os. Młynki. 

 

Radny Henryk Wiejak - poparł wniosek przedmówcy. 

 
Radny Tadeusz Oryl - poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu został zgłoszony podobny wniosek, który Komisja zaproponowała przedłożyć do 

rozpatrzenia Gminnej Komisji Architektoniczno - Urbanistycznej. 

 

Burmistrz Miasta - wyjaśnił, że widzi ten problem i odesłał radnych do zapisu w punkcie 2 na 

str. 23 analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym miasta, który brzmi: Aktualność 

głównych rozwiązań komunikacyjnych i ich parametrów, w kontekście uchwalonych planów 

miejscowych. Droga, o której jest mowa nie tyle powinna zostać zlikwidowana ile powinny 

ulec zmianie jej parametry, w związku z planowaną modernizacją drogi 801. W samej treści 

uchwały oprócz stwierdzenia o aktualności studium oraz zgodności z nim miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego jest również zapis dotyczący konieczności dokonania 

aktualizacji studium uwarunkowań w zakresie ustaleń związanych z parametrami głównego 

ciągu komunikacyjnego, środowiska przyrodniczego, zasobów i terenów mieszkaniowych, 

określenia granic terenów zamkniętych i stref ochronnych, a także realizacji polityki 

przestrzennej w zakresie planowania miejscowego jak również konieczności dokonania 

aktualizacji Studium w zakresie opracowania oceny oddziaływania na środowisko, stosownie 

do obowiązku określonego w art. 11 pkt 10 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (§ 1 pkt 3 i 4 projektu uchwały). Przeprowadzenie tej aktualizacji będzie się 
wiązało z wyasygnowaniem środków z budżetu miasta. Na pewno ta aktualizacja nie jest 

przewidziana w bieżącym roku.  

 

Po wyczerpaniu dyskusji, przystąpiono do głosowania. 13 głosami "za", przy 1 głosie 

przeciwnym Rada podjęła uchwałę Nr XLI/252/2009 w sprawie oceny aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin przyjętego 
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uchwałą Nr XV/78/2003 Rady Miasta Dęblin z dnia 7 lipca 2003 r. oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości  
w drodze bezprzetargowej przy ul. Jana Matejki. 
 

Projekt uchwały (stanowiący załącznik do protokołu) przedstawił Burmistrz Miasta - 
Stanisław Włodarczyk. Poinformował, że projekt dotyczy sprzedaży trzech działek:  

nr 2681/7, nr 2682/2, nr 2716/4, które stanowią jeden obszar o łącznej powierzchni 207m
2
, 

położony w ul. Jana Matejki w os. Wiślana - Żwica. O sprzedaż tych działek wystąpił Pan 

Marian Kulik, właściciel sąsiednich działek. Został dokonany podział gruntów, zgodnie  

z obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego Wiślana - Żwica (jest to teren 

oznaczony na rysunku planu następującymi symbolami: 17 MN, 039 KD i 20 MN/UC). Przed 

przygotowaniem projektu uchwały uzyskano zgodę właściciela działki sąsiedniej, przez którą 
ma przebiegać droga 039 KD. Na koszt gminy byłby również dokonany podział w celu 

wydzielenia działki 039 KD z działki sąsiedniej. Właściciele działki sąsiedniej wyrazili zgodę 
zarówno na podział jak i na sprzedaż tych gruntów, jednak w momencie wytyczenia tego 

podziału w terenie odmówili zgody i odwołali się od decyzji podziałowej, motywując to tym, 

że straciliby ok. 40% swojej działki.  

 

Następnie głos zabrał radny Tadeusz Oryl - Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu, który powiedział, że na wczorajszym posiedzeniu, poprzedzonym 

wyjazdem na teren będący przedmiotem projektu uchwały Komisja  wypracowała następujące 

stanowisko: Komisja uważa, że na dzień dzisiejszy sprzedaż działki Panu Kulikowi może 

nastąpić po rozpatrzeniu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

Wiślana - Żwica w Dęblinie w zakresie przebiegu drogi 039 KD przez Gminną Komisję 
Architektoniczno - Urbanistyczną. W związku z tym Komisja składa formalny wniosek  

o odroczenie podjęcia uchwały do czasu uzyskania ww. opinii. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały kolejno głos zabierali: 

 

Pan Marian Kulik - poinformował Radę, że jego starania o powiększenie terenu swojej 

działki trwają 3 lata. Otrzymał zapewnienie, że ta sprawa sfinalizuje się w miesiącach 

jesiennych ub. roku. 19 sierpnia 2008 r. Rada podjęła uchwałę w sprawie nabycia działek 

położonych przy ul. Jana Matejki, której nikt nie kwestionował. Teraz, kiedy sprawa jest już 
dopięta przedstawiany jest wniosek o odroczenie podjęcia uchwały. Powiedział, że chce jak 

najszybciej kupić wymienione działki w celu realizacji budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - wyraził niezadowolenie, że na 

załączonej do projektu uchwały mapce nie ma na kolorowo zaznaczonych przedmiotowych 

działek. Ponadto poparł stanowisko wypracowane na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Budżetu. 

 

Z uwagi na wyczerpanie listy mówców Przewodniczący Rady Miasta zamknął dyskusję  
i poddał pod głosowanie wniosek Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. Wniosek 

przyjęto 10 głosami "za", przy 4 głosach wstrzymujących się. 
W związku z przyjęciem ww. wniosku Rada nie przystąpiła go głosowania nad projektem 

uchwały. 
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Ad. pkt 5e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia przepompowni ścieków 
wraz z siecią kanalizacyjną stanowiącą mienie PKP S.A. 
 

Projekt uchwały (stanowiący załącznik do protokołu) przedstawił Burmistrz Miasta - 
Stanisław Włodarczyk, informując, że dotyczy on odpłatnego przejęcia infrastruktury 

komunalnej PKP - tj. sieci kanalizacji sanitarnej i przepompowni ścieków, położonej na 

działce 2363/36 o powierzchni 0,0436 ha. W chwili obecnej trwają uzgodnienia co do treści 

umowy dzierżawy po to, by od 1 kwietnia Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej mógł 

dzierżawić od PKP te obiekty. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - wyraził zadowolenie z faktu, że taka 

uchwała zostanie podjęta. 

 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XLI/253/2009 w sprawie przejęcia 

przepompowni ścieków wraz z siecią kanalizacyjną stanowiącą mienie PKP S.A. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6.  
Wolne wnioski. 
 
W punkcie wolne wnioski głos zabierali: 

 

Radny Waldemar Chochowski - zapytał  - kiedy zostanie usunięte drzewo, które rośnie  

w chodniku na ul. Saperów oraz wnioskował o wycinkę drzew, przy  parkingu,  położonym  

w sąsiedztwie cmentarza komunalnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - wnioskował o usunięcie worków ze 

śmieciami przy wieży ciśnień na terenie PKP. 

 
Radny Mieczysław Skibiński - wnioskował o postawienie śmietniczki przy zatoce 

autobusowej na ul. Spacerowej. 

 

Pan Sławomir Świątkowski - Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów - podziękował 

za podjęcie przez Radę uchwały dotyczącej przejęcia przepompowni ścieków od PKP  

oraz wystąpił z wnioskiem o zabezpieczenie okien w starej noclegowni PKP. 

 
Pani Dorota Krypska - Przewodnicząca Zarządu Osiedla "15 PP Wilków" - zwróciła się  
o ponowne zajęcie się tematem lisów. Problem ten występuje na terenie wielu osiedli i jest to 

sytuacja bardzo niebezpieczna, szczególnie dla dzieci. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, który złożył wniosek  

o upoważnienie Jego osoby i Przewodniczącego Rady Miasta do przygotowania treści 

stanowiska władz samorządowych w sprawie sytuacji w zakładach zbrojeniowych na terenie 

miasta Dęblina. 

 

Powyższy wniosek Rada przyjęła jednogłośnie (14 głosami "za"). 
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Ad. pkt 7. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski udzielił Burmistrz Miasta - Stanisław 
Włodarczyk: 

• odpowiedź na wniosek radnego Henryka Wiejak w sprawie współpracy z miastami 

partnerskimi. Ta współpraca w obecnej kadencji została zaniedbana, ponieważ 
skoncentrowaliśmy się na innych sprawach; 

• odpowiedź na wniosek radnego Henryka Wiejaka dotyczący podjęcia działań w celu 

zapobieżenia grupowym zwolnieniom pracowników w zakładach zbrojeniowych. Nad 

podjęciem działań powinniśmy się wspólnie zastanowić. Nie mamy możliwości 

podjęcia działań merytorycznych, ale możemy wspierać tę sprawę poprzez podjęcie 

działań politycznych. Jest to problem o zasięgu ogólnopolskim; 

• odpowiedź na wniosek radnego Henryka Wiejak dotyczący wycięcia krzaków przy 

garażach na os. Wiślana. Odniosę się do wszystkich uwag dotyczących czystości  

i porządku na terenie miasta. W tej chwili warunki pogodowe nie pozwalają na 

podjęcie prac porządkowych. Główne ciągi komunikacyjne są utrzymywane w jako 

takiej czystości, natomiast nie jesteśmy w stanie sprzątać co tydzień terenu całego 

miasta. Po ustabilizowaniu się warunków atmosferycznych pracownicy interwencyjni 

te tereny najbardziej zaśmiecone będą sprzątać. Złożyliśmy również zapotrzebowanie 

na pracowników publicznych w liczbie 5 osób; 

• odpowiedź na wniosek radnego Henryka Wiejaka dotyczący zapewnienia przejezdności 

ul. Słonecznej i Wąskiej. Jest to okres wiosennych roztopów i nawiezienie żużlu   

oraz puszczenie równiarki na te ulice nic nie da. Na pewno po wyschnięciu tych 

terenów przejezdność wymienionych dróg będzie zapewniona; 

• odpowiedź na wniosek radnego Mieczysława Skibińskiego dotyczący rowu 

melioracyjnego. Spróbujemy tę sprawę załatwić definitywnie w tym roku; 

• odpowiedź na wniosek radnego Krzysztofa Karbowskiego dotyczący otrzymania kopii 

notatki ze spotkania w sprawie rozwiązania problemu dzikiej zwierzyny. Ja nie widzę 
problemu, żeby Pan taką informację otrzymał na zasadach określonych w ustawie  

o dostępie do informacji publicznej; 

• odpowiedź na wnioski dotyczące dzikiej zwierzyny. Na teren Lotniska my nie 

będziemy wkraczać i dziką zwierzynę tam wyłapywać. Są do tego powołane 

odpowiednie służby lotniskowe, które zrobią to w sposób bardziej profesjonalny. Na 

dzień dzisiejszy nie podam sposobu rozwiązania tego problemu. Miasta generalnie nie 

są w obwodach łowieckich. Sprawy dzikiej zwierzyny poza obwodami łowieckimi 

należą bezpośrednio do Skarbu Państwa i szkody powinien szacować i wypłacać 
wojewoda; 

• odpwiedź na wniosek radnego Krzysztofa Karbowskiego dotyczący budowy pomnika. 

Ja już informowałem, że ten wniosek powinien najpierw zostać rozpatrzony na 

posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Budowa pomnika  będzie 

się wiązała z niemałymi kosztami i z ustaleniem miejsca jego lokalizacji. Ja 

jednoosobowo nie będę w tej sprawie decydował. Jest to problem o zasięgu społecznym 

i większy krąg osób powinien się w to przedsięwzięcie włączyć; 
• odpowiedź na wniosek radnego Mieczysława Skibińskiego w sprawie postawienia 

śmietniczki w ul. Spacerowej. Jak warunki pozwolą, to ta śmietniczka w tym miejscu 

zostanie postawiona; 

• odpowiedź na wniosek Pana Sławomira Świątkowskiego w sprawie zabezpieczenia 

okien w starej noclegowni PKP. Wystąpimy do PKP o zabezpieczenie tych okien; 
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• odpowiedź na wniosek radnego Krzysztofa Karbowskiego o udostępnienie kalendarza 

imprez kulturalnych i sportowych. Kalendarz jest dostępny na stronie internetowej 

miasta www.deblin.pl. w zakładce "kultura". 

 

Pani Grażyna Maziarek - Zastępca Burmistrza - udzieliła odpowiedzi na wniosek radnego 

Mieczysława Skibińskiego w sprawie poczty na os. Lotnisko. Poinformowała, że były 

przeprowadzone rozmowy z przedstawicielami poczty i "Biedronki". Ostatnia rozmowa  

z przedstawicielem Poczty była potwierdzeniem tego, że Poczta nadal czyni starania, żeby 

zlokalizować swoją filię w budynku "Biedronki" na os. Lotnisko, czego efektem było 

przedłożenie umowy i projektu do "Biedronki". W tej chwili Poczta czeka na odpowiedź. 
Zarówno jedna jak i druga strona zapewnia, że ta filia Poczty będzie, tylko w późniejszym 

terminie. 

 
Pan Krzysztof Kuropatwa - Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - 

udzielił odpowiedzi na wnioski dotyczące wycięcia drzew. Poinformował, że trwa obecnie 

komunalizacja działki, na której jest ul. Saperów. Był to teren objęty Programem "Natura 

2000" i nadzór nad takimi obszarami sprawował Wojewoda. Jeżeli zostanie wypracowana 

decyzja w tej sprawie drzewa te zostaną wycięte. Sprawa lisów. Zgodnie z ustaleniami, 

wypracowanymi na spotkaniu w tej sprawie będzie skierowane wystąpienie do wojewody  

w sprawie metod szacowania szkód wyrządzonych przez te zwierzęta. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak - powiedział, że mieszkańcy ulic: 

Słonecznej i Wąskiej prosili o niewysypywanie żużlu na tych ulicach, tylko prosili  

o przesiewkę. Ponadto radny zaproponował o zorganizowanie wyjazdu delegacji radnych  

i burmistrza do Ministerstwa Obrony Narodowej w związku z grupowymi zwolnieniami  

w zakładach zbrojeniowych na terenie naszego miasta. 

 
Radny Mieczysław Skibiński - powiedział, że rów melioracyjny na ul. Spacerowej jest 

drożny, tylko istnieje problem z bobrami. Prosił o wystosowanie pisma do Ministra Ochrony 

Środowiska, żeby wyraził zgodę na odstrzał tych bobrów. 

 

Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokołu XL sesji Rady Miasta Dęblin. 
 
Jednogłośnie (14 głosami "za") rada przyjęła protokół XL sesji. 

 

Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpiński zamknął XLI sesję Rady Miasta, dziękując wszystkim za udział w sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 
 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Rybicka 

 

 


